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Wtoclawek

zwracam siq z proSbq w imieniu mieszka6c6w miasta o zainstalowaniu wiqkszej iloSci

punkt6w poboru wody na wloclawskich cmentarzach. Jest to ogromny problem szczeg6lnie dla os6b

starszych. Proszq o zaplanowanie tego wydatku i w tym roku o wprowadzenie go w 2ycie
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